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Πpακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 18/04/2024
Ap. πρακτικών 08/2024
Παρόντες:

Ο κ. Λάζαρος Λαζάρου
Ο κ. Ανδρέας Φιλίππου
Ο κ. Χάρης Στυλιανίδης
Ο κ. Κυριάκος Ψωματής
Ο κ. Κυριάκος Φουτάς
Ο κ. Ανδρέας Θεοδούλου
Η κ. Στάλα Αχιλλέως

Απόντες:
Ο κ. Μάρκος Φουτάς
Ο κ. Ανδρέας Λαζάρου

Παρακαθήμενοι:
Ο κ. Πέτρος Φουτάς

ΘΕΜΑΤΑ:
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Γραμματέας

1. Επικύρωση Πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με την υπογραφή

των παρόντων μελών.

2. Πpοσφοpές

2.1. Έγινε άνοιγμα του κιβωτίου προσφορών και υπήρχε μόνο 1 προσφορά για την

διαχείριση της καντίνας στον παιδότοπο από τον κύριο ύψους 150 € τον

μήνα. Η προσφορά εγκρίθηκε και ο γραμματέας θα προχωρήσει με την υπογραφή της

συμφωνίας. Σημειώνεται ότι είναι η δεύτερη φορά που προκηρύσσεται ο συγκεκριμένος

διαγωνισμός λόγω έλλειψης ενδιαφέροντος (κατά την πρώτη προκήρυξη)

2.2. Κατακύρωσε την προσφορά για τα είδη υγιεινής των δημόσιων κτηρίων στην

εταιρεία

5.555, 71 ευρώ.

2.3. Ανέστειλε προσφορές για συστήματα ασφαλείας (κάμερες).

ευρώ έναντι της εταιρείας ύψους

2.4. Για την διαχείριση του καφενείου δεν υπήρξε καμία προσφορά. Εισήγηση του ΚΦ

για πλήρη εγκατάσταση του εξοπλισμού με κόστος του ΚΣ και εκ νέου προκήρυξη ως νέα βάση

απερρίφθη. Ως εκ τούτου το Συμβούλιο αποφάσισε:

• Άμεση επαναπροκήρυξη προσφορών με τις ακόλουθες τροποποιήσεις:

• Ελάχιστη αποδεκτή προσφορά 200 € + ΦΠΑ/ μήνα και χωρίς όριο ηλικίας του
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προσφοροδότη.

• Σωστή διατύπωση για δυνατότητα να προσφέρει ζιβανία, κρασί και μπύρα.

3. Λαuπpατζιά
Ο Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη να καταθέσουν τις απόψεις/εισηγήσεις τους για το θέμα:

• Α.Θ: Όχι λαμπρατζιά φέτος.

• Χ.Σ: Ελεγχόμενη λαμπρατζιά στο γήπεδο Δημοτικού.

• Σ.Α: Ελεγχόμενη λαμπρατζιά εκτός κατοικημένης περιοχής.

• Α.Φ: Ελεγχόμενη λαμπρατζιά στο χώρο στάθμευσης του Ρήγα.

• Κ.Φ: Όχι λαμπρατζιά.

• Κ. Ψ: Ελεγχόμενη λαμπρατζιά στο χώρο στάθμευσης του Ρήγα.

• Λ.Λ: Ελεγχόμενη λαμπρατζιά στο γήπεδο αν συνεργαστούν οι νέοι.

Ακολούθησε συζήτηση που κατέληξε στην ακόλουθη απόφαση:

• Το Συμβούλιο προτίθεται να οργανώσει με την εκκλησιαστική επιτροπή, αν αυτή

συμφωνεί, άναμμα ελεγχόμενης μικρής έκτασης λαμπρατζιά σε ντεπόζιτο 1 χ1 στην

αυλή της εκκλησίας.

• Θα ζητήσει από την αστυνομία την καταγγελία όποιου επιδείξει άναμμα λαμπρατζιάς

χωρίς άδεια.

• Θα υπάρξει προσωπικό σε ετοιμότητα για αντιμετώπιση επικίνδυνων καταστάσεων.

4. Διάφορα Θέματα
Κατόπιν συζήτησης διαφόρων θεμάτων που τέθηκαν στην συνεδρία πάρθηκαν οι ακόλουθες

ομόφωνες αποφάσεις:

4.1. Αφού ακούστηκαν οι απόψεις του αναλογιστή για το ταμείο Συντάξεων, τα μέλη

συμφώνησαν όπως αφεθεί η λήψη οποιονδήποτε αποφάσεων στο Νέο συμβούλιο που θα

αναλάβει την 1 η Ιουλίου 2024.

4.2. Να συνεισφέρει το ποσό των €2.500 στο αθλητικό σωματείο 001 που

δραστηριοποιείται στην Κοινότητα μας.

4.3. Να εμπλουτίσει τον πασχαλινό διάκοσμο με αγορές 200 € που θα αναλάβει η κα. Σ.

Αχιλλέως, πρόεδρος επιτροπής πολιτισμού, και ενοίκιο 70 καρεκλών για τις μέρες του Πάσχα.

4.4. Να εγκρίνει την τοποθέτηση κιόσκι στην χαλίτικη γη στην είσοδο μονοπατιού της φύσης

'Cape Aspro' το οποίο θα δωρισθεί από την ΕΤΑΛ.

4.5. Να εγκρίνει την τοπιοτέχνηση του πρασίνου / σημείου θέας στην στροφή της Μελάντας
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από την ΕΤΜ με συνεισφορά Κ.Σ. 5.000 €.

4.6. Να δοκιμάσει την χρήση αμαξιού για ΑΜΕΑ από δανειζόμενο αμάξι του Συνδέσμου

αναπήρων, πρώτού αγοραστεί ανάλογος εξοπλισμός από Κ.Σ.

4.7. Να οριοθετηθεί από Τ.Σ. του Κ.Σ. ο εγγεγραμμένος δρόμος βόρεια του έργου Aristo Pine

Bay, προς Προφήτη Ηλία και να χαραχθεί στο πλάτος του.

4.8. Να καταβληθεί στους εργάτες , κυρίους το

ποσό των 150 ευρώ για τον καθένα ξεχωριστά για τις δεδουλευμένες ώρες τους/ πέραν των

ωρών εργασίας τους (21 ώρες) για τον μήνα Απρίλιο που αφορούσε την διεξαγωγή περιπολιών

, σε διάφορους δημόσιους χώρους για σκοπούς πρόληψης από κακόβουλες ενέργειες (πάρκα,

κυλικεία, χώρους πρασίνου, κτιριακές εγκαταστάσεις, επικίνδυνα σημεία έκρηξης πυρκαγιάς

κλπ.).

Επίσης τα μέλη ενημερώθηκαν για τις αποφάσεις (πρακτικά) της σύσκεψης της

Διυπουργικής Επιτροπής , Υπουργών Γεωργίας ,Μεταφορών και Εσωτερικών που έγινε στο

Υπουργείο Εσωτερικών στις 16/02/2024 με θέμα τις Κατολισθήσεις στην Κοινότητα μας , στην

οποία παρευρέθηκε και το Πρόεδρος του Κ.Σ. Πισσουρίου. Επίσης , ενημερώθηκαν για την

επιστολή που έχει αποστείλει ο Γενικός Διευθυντής του Υπουργείου Γεωργίας προς την

Διευθύντρια του Τμήματος Υδάτων ζητώντας την γνωμοδότηση της για την κατάσταση των

υφιστάμενων αγωγών των λυμάτων στην κεντρική πλατεία προτού γίνει ο διαγωνισμός για την

αγορά και εγκατάσταση μικρού βιολογικού σταθμού για τις ανάγκες αποχέτευσης των κέντρων

αναψυχής της κεντρικής πλατείας που βρίσκονται στον πυρήνα.

Είχαμε αποφασίσει να σταλεί εκ νέου επιστολή, μετά από την ενημέρωση που έλαβε η

ολομέλεια, όπου να καταγράφεται η ανάγκη περεταίρω εγρήγορσης και υιοθέτησης έργων σε

αυστηρότερα χρονοδιαγράμματα λόγω των αποκλίσεων που ήδη καταγράφονται και ότι το ΚΣ---------είναι στην διάθεση για πάσα βο '

Λάζαρος Λαζάρου
Πρόεδρος
Κοινοτικού Συμβουλίου Π
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